
Protokoll fört vid möte med Laholms bridgeklubb 24 oktober 2022 

§1. Ordförande Ola Ström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§2. Närvarande var, Ola Ström, Lennart Nordberg, Gunilla Johansson, Thomas Knutsson, Anders 

Hantoft, Kerstin Trydell, Rolf Nilsson och Mona Joleby. 

§3. Ordförande valdes till att justera dagens protokoll. 

§4. Dagordningen fastställdes. 

§5. Föregående styrelseprotokoll ok.  

§6. DM-mixed anordnas av klubben den 26 november. Anmälan ligger på nätet, brickorna är klara 

och kostnad för maten är 150 kr. 

§7.Inför nästa årsmöte, dagordning ska innehålla punkten styrelsen informerar och ska komma 

längre ner på dagordningen, det ska också framgå att det är styrelsen och ingen enskild som står 

bakom beslut. 

Policyn för ersättning som diskuterades på årsmötet kommer att tas upp på nästa styrelsemöte 

Priser, tävlingskommittén får i uppdrag att se över hur priserna ska fördelas. 

§8. Ansvariga och vad uppdragen innebär, samt rapport 

Ekonomi, Lennart som dessutom ansvara för inköp av vinster. Budget inte i balans, svårigheter med 

de vita kupongerna (de som ger gratis spel på måndagar) ger -2500kr i budgeten, beslut att dessa 

bara gäller fram till årsskiftet. Lennart informerar på hemsidan. 

Tävling, Gunilla ansvarar för tävlingsprogram, tävlingsledare, ruteroperatörer, brickläggning och 

ansökan för guld och silvertävlingar. Färjebridge eventuellt längre fram, Gunilla kollar med Roland. 

Trivsel, Thomas ansvara för att det finns fika vid vanliga tävlingar samt mat vid större tävlingar och 

speciella tillfällen. Julfest 13 december kl.16.30, kostnad inklusive spelavgift 200 kr. Kursdeltagarna 

ska bjudas in. Hyran höjs till 7700 kr från den 1 januari 2023. 

Utbildning, Anders ansvar för att kurser kan startas samt annonser i samband med start av nya 

kurser. Pratbridge som en form av fortsättningskurs eventuellt några onsdagar 

Material, Rolf ansvar för att bord och budlådor fungerar. 

IT/information, Gunilla utlägg och uppdatering av hemsidan. Ordförande, Gunilla och Lennart har 

tillgång till hemsidan. 

Hallands Bridgeförbund, Lennart informerar. 

§9. Kurser och nyrekrytering 

Kursen som påbörjades i september bör följas upp med fadderbridge. Vi ser att det har blivit allt färre 

som spelar på måndagar och onsdagar, hur stoppar vi detta? 

§10. Funktionärer behövs, allra mest som ruteroperatörer, väldigt sårbart i nuläget endast tre 

stycken, samt tävlingsledare. 



§11. Höjning av spelavgiften diskuterades och mötet beslöt att höja avgiften till 55 kr för att täcka de 

ökade administrativa kostnaderna. För att hålla nere avgiften för swish är förslaget att man köper 10 

stycken vid ett tillfälle och får spelkuponger. 

§12. E- post 

Anders, kerstin.hantoft@gmail.com  Rolf, rolf.nilsson49@outlook.com Kerstin, kerstin@trydell.net 

§13. Nästa möte 16 januari kl.16.45 

§14. Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet 

 

 

Mona Joleby     Ola Ström 

Sekreterare     ordförande 
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